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Protokół nr II/18 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 30 listopada 2018 roku o godz. 9:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Alina Broniarz 

Beata Bura 

Waldemar Czerwiński 

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Ilona Pazoła-Szymańska 

Karolina Salamon 

Dariusz Stachowiak 

Ewa Szczepaniak 

Tomasz Wałkiewicz 

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka 

 Radni powiatowi: Wiesław Ceglarek, Ryszard Drozdowski, Maciej Jagodziński, Karol 

Junory, Roman Sidor 

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak 

 Wicestarosta Rawicki- Jakub Moryson 

 Radca Prawny- Teresa Andrzejewska 

 Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, kierownicy referatów 

 Dyrektorzy szkół i przedszkoli, sołtysi 

 Przedstawicielka lokalnych mediów  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

 

Otwarcia sesji o godzinie 905 dokonał Przewodniczący Rady- Jan Moryson. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 15 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.   

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad II sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Jan Moryson zwrócił się z zapytaniem, czy są propozycje zmian do przedstawionego przy 

zawiadomieniach porządku obrad? 
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Zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek II sesji Rady Miejskiej w Bojanowie 

przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad II sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr I/18 z sesji, która odbyła się w dniu 20 listopada 2018 roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia rocznego planu potrzeb w  zakresie prac społecznie użytecznych na 2019 

rok,  

b) zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Bojanowo na 

dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych  

i lokalach położonych na terenie Gminy Bojanowo,  

c) zmiany uchwały Nr XLI/290/18 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 20 kwietnia 

2018 roku w sprawie podziału Gminy Bojanowo na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

d) szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, tworzenia komitetów 

tych inicjatyw, wymogów formalnych, jakim muszą odpowiadać składane projekty 

oraz zasad ich promocji,  

e) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie nadania Statutu Gminy 

Bojanowo,  

f) określenia stawek podatku od nieruchomości,  

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2018 – 2021, 

h) zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie. 

 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr I/18 z sesji, która odbyła się w dniu 20 listopada 2018 

roku. 
 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 20 listopada 2018 roku nie 

wniesiono żadnych uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował  

o przyjęcie powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni-15 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 
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W związku z powyższym protokół Nr I/18 z sesji, która odbyła się w dniu 20 listopada 2018 

roku został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

W związku z brakiem pytań ze strony Państwa radnych do przedstawionej reprezentacji,  

Burmistrz Bojanowa poinformował zebranych o wydanych zarządzeniach. Informacja 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie prac społecznie użytecznych na 

2019 rok 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady. Następnie zwrócił się z prośbą do Pani 

Sabiny Szlachetka- Andersz o zabranie głosu w  celu przybliżenia projektu uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z powyższym Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto jednogłośnie, 15 głosami „za”. 

 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
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Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Bojanowo na 

dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych  

i lokalach położonych na terenie Gminy Bojanowo 
 

Przystępując do niniejszego punktu porządku obrad, Pan Jan Moryson poinformował, że 

projekt został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 27 listopada br.  

W dalszej kolejności głos zabrała Pani Joanna Nowacka, która przybliżyła projekt uchwały.   

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania. Uchwałę podjęto jednogłośnie, 15 głosami „za”.  

 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) zmiany uchwały Nr XLI/290/18 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia  

20 kwietnia 2018 roku w sprawie podziału Gminy Bojanowo na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady. 

Następnie Sekretarz- Pan Krzysztof Kurpisz przybliżył projekt niniejszej uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. Za 

podjęciem uchwały głosowało 15 radnych „za”.  

 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 



5 

 

 

Podjęta uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 listopada 2018 roku w sprawie 

zmiany uchwały Nr XLI/290/18 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 20 kwietnia 2018 roku  

w sprawie podziału Gminy Bojanowo na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów  

i granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, tworzenia 

komitetów tych inicjatyw, wymogów formalnych, jakim muszą odpowiadać 

składane projekty oraz zasad ich promocji  
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Następnie głos zabrał Pan Sekretarz, który przedstawił projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag nie było. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto 15 

głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Podjęta uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 listopada 2018 roku w sprawie 

szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, tworzenia komitetów tych 

inicjatyw, wymogów formalnych, jakim muszą odpowiadać składane projekty oraz zasad ich 

promocji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie nadania Statutu Gminy 

Bojanowo  

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrza Bojanowa.  

Projekt uchwały, podobnie jak w poprzednim punkcie, przybliżył Pan Krzysztof Kurpisz.  

Do przedstawionego projektu uchwały pytań nie było, w związku z powyższym Pan Jan 

Moryson zarządził głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

f) określenia stawek podatku od nieruchomości  
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady w dniu 27 listopada 2018 roku.  

Następnie głos zabrała Pan Patrycja Kubiak, który przedstawiła projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag nie było nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. Uchwałę 

podjęto 11 głosami „za”, przy 4 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona Pazoła-

Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła 

Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Sebastian Miekisz, Ewa Szczepaniak 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 listopada 2018 roku w sprawie odkreślenia 

stawek podatku od nieruchomości stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2018-

2021  

 

Przystępując do niniejszego punktu, Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady.  

W dalszej kolejności zwrócił się z prośbą do Pani Skarbnik o zabranie głosu w celu 

przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie było. Przystąpiono do głosowania za podjęciem autopoprawki do projektu 

uchwały. Autopoprawkę przyjęto jednogłośnie- 15 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 
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Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Po przyjęciu autopoprawki, przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2018-2021. Uchwałę podjęto jednogłośnie 15 

głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 listopada 2018 roku w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2018-2021 stanowi załącznik  

nr 11 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

h) zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok 
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady w dniu 27 listopada 2018 roku.  

Następnie głos zabrała Pan Patrycja Kubiak, który przedstawiła projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag nie było nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania za podjęciem autopoprawki 

do projektu uchwały. Autopoprawkę przyjęto jednogłośnie- 15 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 

rok. Uchwałę podjęto jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Głos w niniejszym punkcie zabrał Pan Sebastian Miekisz, który na wstępie zapoznał 

wszystkich uczestników sesji z treścią pisma z dnia 18.10.2016 r., który otrzymał od Starosty 

Powiatu Rawickiego. Odnosząc się do przytoczonego pisma, radny zadał pytanie- czy coś  

w niniejszej kwestii zostało zrobione?  

 

Na powyższe Pan Burmistrz poinformował, że zapozna się z niniejszą sprawą i udzieli 

odpowiedzi na najbliższej sesji. Zwrócił się również z prośbą do radnego, aby zapytanie 

zostało złożone na piśmie.  

 

Do pkt. 8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 

W związku z tym, że nie zgłoszono interpelacji i zapytań na poprzedniej sesji, 

Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Do pkt. 9. Wolne wnioski i informacje.  

 

Jako pierwszy głos zabrał sołtys wsi Pakówka, który zwrócił się z zapytaniem odnośnie 

podjętej uchwały w sprawie dotacji celowej na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł 

ciepła. Pytanie brzmi, jaka jest kwota dotacji dla potencjalnego odbiorcy?  

Odpowiadając Pan Burmistrz wyjaśnił, że mieszkaniec naszej gminy może otrzymać dotację 

w wysokości do 3.000 zł.  

 

Następnie głos zabrała mieszkanka Sułowa Małego, która poruszyła kwestię drzewa na 

prywatnej posesji, której zdaniem wspomniany dąb stanowi zagrożenie dla życia.  

W niniejszej kwestii głos zabrał również przybyły mieszkaniec Sułowa Małego, na terenie 

którego rośnie wspomniane drzewo, który poinformował, że pomimo iż drzewo zostało 

przycięte, nadal występuje problem z gałęziami.  

Ustosunkowując się do przedmówców, głos zabrała Pani Joanna Nowacka- Kierownik 

Referatu i Teresa Andrzejewska- Radca Prawny. Panie wyjaśniły, że niniejsze drzewo rośnie 

na prywatnej posesji i to Pan jest zobowiązany utrzymać drzewo w należytym stanie. Koronę 

drzewa należy przyciąć do 30%. 

Następnie wywiązała się krótka dyskusja pomiędzy mieszkanką Sułowa Małego a Panem 

Burmistrzem.  

Kończąc niniejszą kwestię, Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pani, aby uwagi 

zostały skierowane na piśmie.  

 

W dalszej kolejności głos zabrał Pan Jan Kubis, który zwrócił się z prośbą do Pana 

Wicestarosty i radnych powiatowych, aby w budżecie na przyszły rok zostało ujęte 

dokończenie budowy chodnika do końca wioski w miejscowości Tarchalin i Golina Wielka.   

Na powyższe Pan Piotr Moryson poinformował, że odbędzie się spotkanie samorządowców  

w kwestii współpracy, jaka ma być przez okres pięciu lat i ma nadzieję, że sugestie zostaną 
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przekazane przez Pana Burmistrza. Pan Wicestarosta dodał również, że są obecni radni  

z okręgu, którzy odpowiadają przed mieszkańcami, aby składali interpelacje, wnioski do 

budżetu.  

 

Następnie głos zabrała Pani Beata Bura, która zwróciła się z zapytaniem czy będą 

podejmowane działania odnośnie placu zabaw przy blokach w Gościejewicach? 

Odpowiadając Pan Krzysztof Kurpisz poinformował, że podczas spotkań uzgodniono, żeby 

wspólnota mieszkaniowa podpisała porozumienie z gminą o udostępnienie terenu 

wspólnotowego. Pan sołtys zobowiązał się, że część funduszu sołeckiego przeznaczy na plac 

zabaw, a gmina dołoży się do niniejszego zadania. Plac zabaw powstałby wówczas  

w przyszłym roku.  

 

Kolejne wnioski złożył Pan Tomasz Woźniczka. Radny ponowił wniosek złożony na końcu 

poprzedniej kadencji, aby za centrum ogrodniczym na ulicy 17 Stycznia, gdzie powstaje nowe 

osiedle, oznaczyć w postaci tablic informujących numery posesji. Następnie zawnioskował, 

aby ustalić, kto jest właścicielem nieczynnych słupów energetycznych, które stoją na  

ul. 17 Stycznia i na ul. Świętego Józefa. W przypadku ustalenia właściciela, prośba o ich 

likwidację, gdyż niektóre są uszkodzone i zagrażają bezpieczeństwu. Ostatnia kwestia 

dotyczyła uszkodzonego chodnika na skrzyżowaniu ulicy Browarowej i ulicy Świętego Józefa 

(przy Browarze). 

 

W dalszej kolejności głos zabrał Pan Karol Junory, który poinformował, że w związku  

z wejściem w życie ustawy o kołach gospodyń wiejskich, Agencja rejestruje koła gospodyń 

wiejskich i udziela dotacji. Wobec powyższego zaprasza koła gospodyń wiejskich do 

rejestracji w Biurze Powiatowym.    

 

Następnie głos zabrał Pan Maciej Jagodziński, który dodał, że żadnych deklaracji nie 

będziemy składać, ale można pokusić się o słowa, żeby w jednym roku w pięcioletniej 

kadencji, przynajmniej jedna inwestycja była zawsze w Bojanowie. Następnie dodał, że przez 

pierwsze dwa lata kadencji, środki pieniężne będą inwestowane w szpital powiatowy. 

Odnosząc się do inwestycji drogowych, o których wspomniał Pan Kubis, to na pewno 

będziemy się przyglądać i optować za tym.      

 

Na zakończenie Przewodniczący Rady poinformował, że następne posiedzenie Komisji 

Stałych Rady planowane jest na 18 grudnia na godz. 900, a sesja na 21 grudnia.  

 

Do pkt. 10. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył II sesję o godzinie 1047. 

 

 

 

 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak     Jan Moryson 

 


